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Tue 12/15/2020 11:33:10 AM

Subject: RE: aanpassing osiris

Received: Tue 12/15/2020 11:33:11 AM

Is al gedaan. Voor nu blijft het osirisnummers, maar bij wijziging osiris wordt het HPzone nummers. Daarvoor is

aanpassing R script nodig.

from:[IEE - 5.1.2e @rivm.nl>

Sent: dinsdag 15 december 2020 12:32

5.1.2e

5122

5.1.2e

5.1.2e  < Rw

5.1.2e |<
5.1.2e

Subject: RE: aanpassing osiris

Dag allemaal, nog wat feedback van mijn kant.

NB er is een inf@ct klaar over de osirisnummers - in dit voorstel is sprake van HPZone nummers. Graag

stroomlijnen met|ENE

is

Sent: maandag 14 december 2020 20:08

To: @rivm.nl>;
5.1.2e

5.1.2e <

Drivm.nl>

5.1.2e

5.1.2e a rivm.ni>; JB

Subject: RE: aanpassing osiris

Nog een paar edits van mijn kant —

mn bij de ziektelijst

Sent: maandag 14 december 2020 18:48

arivm.nl>;

5.1.2e |
5.1.2e

Subject: RE: aanpassing osiris

En van mij!

Sent: maandag 14 december 2020 18:03
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@rivm.nl>;
@ rivm.nl>; ERE

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: aanpassing osiris

Ho [IEEE
En mijn laatste toevoeging.

Groetjes, JECRRE

From: JEREiv.»
Sent: maandag 14 december 2020 17:57

@rivm.nl>;

@ rivim.nl>; JERS

Subject: RE: aanpassing osiris

En in de bijlage nog een paar aanvullingen van mij.
Aan tijd ontbreekt het momenteel op de GGD’en, maar de hoop/verwachting is natuurlijk wel dat de caseload zakt

tegen de tijd dat we gaan vaccineren...

Hartelijke groet,

From: [ESE MIEcivon. >
Sent: maandag 14 december 2020 17:39

To: . @rivm.nl>;

Drivm.nl>;

@rivm.nl>

Cc: . @rivm.nl>

Subject: RE: aanpassing osiris

Ik zou ipv ‘geverifieerd’ ‘vastgesteld’ gebruiken. En verder ook overal een onbekend optie bijzetten.
Ik vind het lastig in te schatten hoeveel tijd/ruimte GGD’en momenteel hebben om dit goed in te vullen, maar lijkt
me wel goed om op deze uitgebreidere versie in te zetten.

Groeten,

Sent: maandag 14 december 2020 17:11

To:

@rivm.n|>

Ce:

Subject: RE: aanpassing osiris

Importance: High

Ik heb alle jullie comments verwerkt en het voorstel aangepast. Er staan echter nog wel wat vragen in omdat ik niet

alles even goed begreep.
Gezien de tijdsdruk wil ik dit voorstel zo snel mogelijk naar de registratie cie sturen. Daarom aan jullie de vraag om

kritisch te kijken: wat is echt nodig zonder de GGD te veel te belasten.

Het is natuurlijk lastig omdat de vaccinatieplannen nog niet allemaal concreet zijn, maar tegelijk is er wel haast om
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de aanpassingen in osiris door te voeren omdat dit niet goed gepland moet worden met infact en hetffteam
Groet

5.1.2e

Dubbel

0 ed
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